
••• 1 LA CIUTAT TAMBÉ

1) Creus que la informació relacionada amb el món casteller que arriba al públic en general és
massa tècnica, massa poc entenedora? Hauria d'haver-hi més programes i articles pedagògics
o explacatius?

2) Un dia portes una amic estranger a l'assaig dels Xics de Granollers, de visita. Però resulta
que aquell dia toca una de les esperades proves de folre. Com que aquell dia anem curts de
gent, no queda més remei que col.locar el teu amic en una posicó d'aquelles lino tan agrada·
bles", a sota de tot. Com li expliques i el convences que el patiment és sa i que, al capdevall,
té recompensa?

3) Creus que és bo que Granollers tingui una deixalleria? On hauria d'estar ubicada? Creus que
són raonables les protestes dels veïns?
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d'anglès)

1) Per mi el problema és que no hi ha
prou informació a l'hora d'anunciar les
actuacions. Personalment, els castells és
una de les tradicions catalanes que
rn' agraden més i encara no ho he pogut
veure mai en directe perquè no ho veig
mai anunciat enlloc. I això que jo sovint

llegeixo les notícies sobre els castells. Però

pel que fa a la informació d'allò que passa
en el món casteller i de les paraules que es

fan servir (carregar, descarregar, etc.) crec

que és entenedora (tot i que per a mi, per
exemple, en comptes d'un 4 de 8 hauria
de ser un 8 de 4!). Potser és perquè aquest
tema m'interessa que em llegeixo els
articles amb més de compte i per això ho
entenc.

2) És molt difícil, això! Li diria que valia
pena de fer-ho perquè faran fotos i sortirà
als diaris. Si no, em sembla que no hi hauria
manera de convèncer-lo.
3) És una qüestió difícil perquè a mi em

sembla que s'ha de construir però no sé

pas on és eilloc ideal. Es a dir, és una cosa

bona per la ciutat, però fer-ho prop de

l'Hospilct no crec que sigui el millor lloc.
L'Hospital és un dels edificis que trobo més
bonics i no m'agradaria que hi construissin
un edifici lleig per allà a prop. A més, em

sembla que les deixalleries desprenen pu
dor, oi? No n' estic segur; de fet, allà a

Anglaterra en vaig veure una on fins i tot

hi creixien flors i on no feia gens de pudor.
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1) A mi em sembla que s'hauria d'explicar
millor perquè jo, fins i tot veient-vos sempre
assajar, no entenc mai res. Per qui no

sàpiga de què va la cosa, és una mica
difícil. S'hauria d'especificar més en la
publicitat, etc. perquè els que som de fora
no entenem les paraules que feu servir. Si
no hi estàs a dins ficat, és força complicat
d'entendre.
2) Jo d' entrada li diria que fes el que
vulgués perquè jo mateixa no m'hi posaria
pas. No li explicaria res, deixaria que deci
dís ell. Només li diria que allà a baix "el
desodorante abandona"!
3) Jo en aquest cas estic de part dels
veïns. Si jo visqués allà tampoc no ho
voldria, per molt que diguin. A part de la
pudor seria una molèstia per la deixadesa
que suposa, etc. Crec que ho haurien de
fer més lluny de la ciutat, del veïnat.

1) Crec que hi hauria d'haver més

informació, perquè molta gent no entén
les paraules tècniques que feu servir (3 de
8, enxaneta, etc.). Jo m'he trobat molts
cops gent que pregunta què vol dir tot

això. Es podria fer una revista que expliqués
el món dels castells. D' aquesta manera la
gent ho entendria, hi hauria més

acceptació i potser hi hauria més castellers.
Ara molta gent té por perquè no saben
ben bé com va però si s' expliqués com es

fa per pujar, les tècniques, etc. segur que
s'hi apuntaria més gent.
2) Li intentaria explicar que és una tradició
catalana i que és molt maco fer-ho. Li
diria que tampoc no costa tant (bé, no

ho sé això!) i que allà sota pots respirar
bé; més que res perquè no agafés por.
També li explicaria una mica la tècnica
de com posar-hi perquè se sentís més se

gur. Vés a saber, potser es quedaria aquí i
es faria casteller!
3) Crec que a Granollers hi ha d'haver
una deixalleria, és necessari. El que trobo
incoherent és que la facin a la Font Verda,
una zona on s'�i estan edificant cada cop
més vivendes. Es normal que els veïns es

queixin, per les pudors, etc. Però si es

pogués trobar un lloc més allunyat dins
de Granollers i fos una deixalleria
d'aquestes que netegen cada dia, no crec

que hi hagués cap problema. Em sembla
que la Font Verda no és el lloc més

adequat. Hauria de ser més lluny.
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